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Interpellation 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande, Daniel 

Dronjak (M), med anledning av Huddinges del av 

välfärdsmiljarderna 

 

Många kommuner runt om i Sverige har en krisartad situation just nu. 
Vänsterpartiet har, i samverkan med Moderaterna och Kristdemokraterna, 
sett till att Huddinge nu har fått en budgetförstärkning på 57 miljoner 
kronor. Detta är naturligtvis bra, konstruktivt och välbehövligt.  
 
I Huddinge finns många hål att fylla i välfärden. Den borgerliga 
minoritetskoalitionen har avstått från uppräkningar som kompenserar för 
pris- och löneökningar i förskolan, grundskolan och gymnasiet. Detta 
medför att grundskolans totala budget går åt till dessa kompensationer 
vilket i realiteten innebär en besparing på den faktiska skolverksamheten. 
Vänsterpartiet har länge kritiserat bristen på pris- och lönekompensation i 
Huddinge kommuns budgetar. Uppräkningar om 2 procent för 
förskolenämnden och grundskolenämnden skulle totalt kosta 53,3 miljoner 
kronor. Alltså skulle Huddinge kunna ge dessa nämnder full pris- och 
lönekompensation och ändå ha pengar kvar till andra ändamål.  
 
Mina frågor till dig är: 
1. Kan du tänka dig att Huddinges del av de så kallade välfärdsmiljarderna 
kan få göra nytta istället för att läggas på hög? 
2. Vad säger du, i så fall om att investera dessa 57 miljoner kronor i att i 
efterhand göra en pris- och lönekompensation om 2 procent för 
förskolenämnden och grundskolenämnden?  
 
Niklas Bougt 
 


